
M23-083 2-11-2023 M23-083 Onderzoek naar verruiming limiet 
van drie nieuwbouwwoningen na sloop

Verzoekt het college
•Om gelijktijdig met de geplande evaluatie van de beleidsregels (T23-138):
1.een zorgvuldig onderzoek uit te voeren naar de voor- en nadelen van het 
verruimen van de limiet op het aantal nieuw te bouwen woningen na sloop zoals 
voorgesteld in de huidige beleidsregels;
2.hierbij in kaart te brengen welke regels andere overheden hanteren met 
betrekking tot dit onderwerp;
3.te beoordelen of de huidige limiet van drie nieuwbouwwoningen altijd 
noodzakelijk is, en zo niet, te overwegen of er een alternatieve limiet in termen van 
aantallen of een flexibeler benadering passend is;
4.de resultaten van dit onderzoek en eventuele beleidsvoorstellen op dit gebied 
ter besluitvorming aan de raad voor te leggen, zodat de raad kan beoordelen of 
aanpassingen aan de geldende beleidsregels wenselijk zijn.

CDA
PvdA-GL

Boere medio 2025

M24-004 9-jan-24 Groene en duurzame bedrijventerreinen
verzoekt het college: met het uitgifteprotocol te sturen dat toekomstige 
bedrijventerreinen zo veel mogelijk hun eiegn benodigde energie opwekken en zo 
veel mogelijk klimaatadaptief en natuur-inclusief ingericht worden

PvdA-GL, 
CU, LK, 

D66

M24-016 6-2-2024 Toewijzen woningen aan eigen inwoners en 
mensen met cruciale beroepen

roept het college op:
1.om afspraken te maken dat nieuwe woningen eerst aan inwoners worden 
aangeboden, zodat er een rechtvaardige en evenwichtige verdeling van de 
woningvoorraad kan plaats vinden;

2.ons jaarlijks inzicht te verschaffen over de toewijzing van de 
nieuwbouwwoningen aan inwoners of daarbuiten

PK Boere Q4 2024

2) De woningcorporaties die op dit moment het experiment uitvoeren, 
zullen inzicht verschaffen in het aantal toewijzingen aan eigen inwoners 
en dit ook vergelijken met andere projecten waar het experiment niet is 
ingezet. We gaan het gesprek aan met de woningcorporaties om de 
jaarlijkse rapportage woonruimteverdeling, die alleen over de toewijzing 
van bestaande woningen gaat, kunnen uitbreiden naar 
nieuwbouwwoningen. Voor wat betreft de toewijzing van koopwoningen, 
zullen we nader onderzoeken of ontwikkelaars inzicht kunnen verschaffen 
hoeveel nieuwe bewoners nu al in de Krimpenerwaard woonden. Dit 
gedeelte van de motie is dus nog in uitvoering.  

29-1-2025: 1) Afgedaan, in de Huisvestingsverordening Krimpenerwaard 
2025 is de kernbinding verhoogd van 25 naar 40%. Dit gaat echter vooral 
om de toewijzing van bestaande sociale huurwoningen. Op dit moment 
lopen er twee experimenten in het kader van de huisvestingsverordening 
Krimpenerwaard 2021 waarbij de woningcorporaties nieuwbouwwoningen 
met voorrang toewijzen aan inwoners uit de kern en/of Krimpenerwaard die 
een sociale huurwoning achterlaten. Na de afronding van dit experiment 
worden de resultaten bekeken en onderzocht of in een toekomstige 
huisvestingsverordening regels over verhuur nieuwbouwwoningen kunnen 
worden toegevoegd. Met projectontwikkelaars bespreken we ook de 
toewijzing aan eigen inwoners. Dit kunnen ontwikkelaars niet eisen hun 
woningen eerst aan eigen inwoners en/of inwoners met vitale beroepen te 
verkopen. Wél kunnen we het gesprek voeren over het toewijzings- en 
verkoopproces. Door bijvoorbeeld met de ontwikkelaar af te spreken dat 
verkoop de eerste vier weken alleen lokaal geadverteerd wordt en daarna 
pas breder. Het gaat dan niet over voorrang, maar als hulpmiddel om lokale 
woningzoekenden te helpen. Dit is een voortdurend proces, bij ieder nieuwe 
ontwikkeling wordt dit besproken. Dit deel van de motie is dus afgerond. 

M24-028 19mrt24 Verantwoordelijkheidsgevoel huisvesting de 
Bastille

Verzoekt het college
•zich te blijven inspannen en de verantwoordelijkheid te voelen om samen met het 
bestuur van de Bastille te zorgen voor permanente huisvesting na het tijdelijke 
verblijf in het stationsgebouw.

PvdA-GL, 
LK

Bultman

Afgedaan. Er is op structurele basis ambtelijk en bestuurlijk contact met de 
Bastille.

Raad 15okt24: M24-028 blijft op verzoek van LK openstaan tot na 
permanente huisvesting Bastille

M24-030 16-4-2024 Regeling externe vertrouwens-persoon voor 
de raad

Verzoekt de burgemeester als voorzitter van de raad:
•op korte termijn een voorstel met een regeling voor een externe 
vertrouwenspersoon aan de raad aan te bieden, inclusief dekkingsvoorstel uit het 
budget Bestuurskosten.

SGP, LK, 
CDA, 

VGBK, VD. 
CU, PvdA-

GL

Beenakker

Afgedaan. Raad 15 april 2015, RV Externe vertrouwenspersoon raad.

M24-034 4-6-2024 Randvoorwaarden herontwikkeling locatie 
De Kromme Draai

Roept het college op bij de herontwikkeling van de oude locatie van De Kromme 
Draai de huidige kwaliteiten te benutten, waaronder het groene karakter en de 
speeltoestellen.

PvdA-GL, 
LK, D66

Boere

28-11-2024: Hiervoor wordt een interne adviestafel georganiseerd om de 
mogelijkheden te verkennen, zoals dat nu ook gebeurt voor het dorpshuis 
in Gouderak. Dat is een pilot, als dat goed loopt zat dit ook voor de 
Kromme Draai gebeuren. Dit aspect wordt meegenomen in de verdere 
planvorming die pas na de verplaatsing van de school zal worden 
opgesteld (afgedaan) 
Dit pas nadat duidelijk is of de pilot heeft gewerkt.

M24-043 9-7-2024 Bezuiniging minimabeleid achteraan de rij Roept het college op
•terughoudend te zijn met het inzetten op de bezuinigingsdenkrichting 
inkomensregelingen/minimabeleid en dit als één van de laatste bezuinigingsopties 
te overwegen.

PvdA-GL
Van der 

Hek
Q3 2025

M24-044 9-7-2024 Terughoudend zijn met griffiebezuiniging Spreekt uit
•niet op de griffie te bezuinigen zonder dat er ook bezuinigd wordt op ‘aansturing 
organisatie’, ‘invulling kabinetszaken’, ‘omvang college’ ‘andere ondersteunende 
diensten’ en ‘het aantal commissieleden’;

PvdA-GL, 
CU

Van der 
Hek

Q3 2025

M24-046 9-7-2024 Voorwaarden vervolgproces denkrichtingen Spreekt uit
•dat komend jaar, in het vervolgproces om tot structurele bezuinigingskeuzes te 
komen, voldaan wordt aan de volgende procesvoorwaarden:
1.met behulp van de denkrichtingen wordt een prioriteringsvolgorde van 
bezuinigingskeuzes opgesteld;
2.in de totstandkoming van de prioriteringsvolgorde, moeten bezuinigingen op 
verschillende beleidsthema’s tegen elkaar afgewogen kunnen worden waarbij de 
financiële orde van grootte vergelijkbaar is;
3.meer aandacht schenken aan bezuinigingsmogelijkheden die zich tussen de 
drie eerder geven opties bevinden;
4.de raad krijgt op aanvraag inzicht in aanvullende bezuinigingskeuzes die 
gemaakt kunnen worden, buiten de 57 inhoudelijke mogelijkheden, en deze 
keuzes worden onderzocht en beoordeeld op hun haalbaarheid en impact.

PvdA-GL
Van der 

Hek
Q3 2025
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M24-050 10-7-2024 Speeltuinvereniging - Dorpshuis Gouderak Roept het college op om:
•Een ontwikkelgebied samen met de uitbater, de stichting dorpshuis Gouderak en 
de vereniging Het Klaverweitje te initiëren waarbij de gemeente niet de rol van 
ontwikkelaar vervult zodat voor deze drie partijen een sociale plint ontstaat waar in 
de tuin de speeltuin kan floreren, met daarboven zoveel mogelijk sociale 
woningbouw wat we zo hard nodig hebben. 
•Met alle partijen proactief en op korte termijn in gesprek te gaan. Niet alleen op de 
individuele ontwikkelingen van deze partijen maar als gehele plot en kijken waar 
de kansen liggen. 

VGBK, 
SGP, CU, 

LK
Boere Q1 2025

13-02-205: Startmemo is opgesteld en opgeleverd aan teammanager om 
het vervolg te bespreken in MO. 
22-01-2025: De adviestafel heeft plaatsgevonden, naar aanleiding van de 
adviestafel worden nog een aantal dingen verder onderzocht/verduidelijkt 
zodat het startmemo uitgewerkt kan worden.
15-10-2024: startmemo opstellen om haalbaarheid te toetsen. 
Mogleijkheid voor adviestafel bespreken.

M24-052 9-7-2024 Bouwen aan de randen van Ouderkerk ad IJ Roept het College op:
-Ook aan de randen van Ouderkerk ad IJssel intensief te zoeken naar mogelijke 
bouwlocaties voor de toekomst en zo ook deze kern op termijn vitaal te houden;

SGP Boere Q4 2025

16-8-2024: we hebben continu oog voor kansen voor nieuwe 
ontwikkelingen in en rondom Ouderkerk aan den IJssel. Dit geldt ook voor 
de andere kernen waar nog (minder) initiatieven zijn. De komende tijd 
kijken we of en waar nog meer invloed kunnen uitoefenen. Datum 
afgerond nu op Q4 2025 gezet, maar hierbij moet wel gezegd worden dat 
we hierbij o.a. afhankelijk zijn van kansen voor locaties.

M24-054 9-7-2024 Versnelling aanpak 
rivierkreeftenproblematiek

Roept het College op:
-Nu door te pakken op dit onderwerp en samen met alle partners in het gebied 
een lobby-campagne te starten zodat ook in Den Haag duidelijk wordt dat massale 
bestrijding niet nog eens 2 jaar kan wachten;

CU, SGP Pannekoek Q2 2025

Update: Op 12-05-25 heeft een bestuurlijk gesprek met HHSK 
plaatsgevonden. Via een RIB brengen we u op de hoogte van de aanpak 
rivierkreeften.
Update 21-01-25: een bestuurlijk overleg met HHSK hierover is in 
voorbereiding. 
22-11-24. Gemeente neemt samen met belanghebbenden deel aan 
werksessies georganiseerd door HHSK over opschaling van de 
beheersing van rivierkreeften. Afspraak met HHSK staat gepland in juni 
2025. Planning Q2 2025.

M24-056 9-7-2024 Rotonde op de kruising N207 en de 
Koolwijkseweg

verzoekt het college nogmaals met de provincie en ondernemers in gesprek te 
gaan voor het realiseren van een rotonde op de kruising N207 en de 
Koolwijkseweg in Stolwijk.

VGBK, SGP
Van der 

Hek
Q3 2025

Na vaststelling van het Ontwerp omgevingsprogramma Mobiliteit wordt dit 
opgepakt.

M24-057 17-9-2024 Zon op veld Roept het college op om:
•de aanpak zon op agrarisch gebied/natuur op te schorten en eerst 
overeenkomstig de motie een omgevingsprogramma Zon op dak en andere 
alternatieven op te starten en de uitkomst daarvan aan de raad mee te delen;

PK Pannekoek Q1 2025

. Afgedaan. Op 27 maart 2025 is de RIB 1519 'Update Regionale 
Energiestrategie (RES) Midden-Holland' verzonden. Hierin wordt ingegaan 
op de stand van zaken van het Programma Zon op veld

M24-058 17-9-2024 Afsluiting N210 Roept het college op: 
•Er bij de provincie Utrecht zeer op aan te dringen dat de werkzaamheden 
uitgesteld worden. Dat er eerst een plan van aanpak komt waarbij alle 
werkzaamheden in 1 keer gedaan worden en dat deze werkzaamheden alleen in 
de avond en/of in de nacht worden uitgevoerd. Of dat de wegwerkzaamheden 24/7 
worden gedaan en dat het verkeer over een tijdelijke rijbaan wordt afgewikkeld 
zodat de overlast tot het minimum wordt beperkt. En hierover ook met de provincie 
Zuid-Holland in overleg te gaan.

VVD, LK, 
D66

Van der 
Hek

Afgedaan. De werkzaamheden zijn afgerond.

M24-065 15-okt-24 Bijdrage RWS Veerstoep Bergambacht dit signaal van teurnis over te brengen aan RWS
CU, VGBK, 

LK, VVD
Boere

Er een brief opgesteld en verzonden

M24-067 12-nov-24 BOA's ook werkzaam op zondag Verzoekt het college om op korte termijn de mogelijkheden te onderzoeken om 
met de huidige bezetting de BOA's ook in te zetten op de zondag en daarbij ook de 
effectiviteit te betrekken zodat de gemeente Krimpenerwaard in de toekomst en 
ook op zondag veilig en leefbaar kan blijven. 

LK Beenakker 12-feb-25

Afgedaan. Raad 11 maart 2025, 1.20 RIB Inzet Boa's op zondag.

M24-068 12-11-2024 Pas op de plaats met structurele invulling 
formatie

Verzoekt het college de in de meerjarenbegroting 2025-2028 opgenomen 
uitbreiding van formatie vooralsnog niet structureel in te vullen, maar een pas op 
de plaats te maken totdat er door de Raad besluiten zijn genomen om het 
begrotingstekort in de begroting vanaf 2026 op te lossen.  

SGP, CU Beenakker

M24-073 12-11-2024 Aanpak verborgen armoede Verzoekt het college in 2025 werkgevers, kerken, scholen, (sport)verenigingen, 
winkels, (tand)(huis)arts praktijken, dorpshuizen, zorginstellingen en overige 
maatschappelijke voorzieningen te stimuleren om minimafolders ‘in huis’ te nemen 
en deze (zichtbaar) aan te bieden aan hun bezoekers; de bijkomende incidentele 
uitgaven in 2025 te dekken vanuit de reserve sociaal domein. PvdA-GL, 

CU, PK, LK
Pannekoek Q2 2025

Afgedaan. De geactualiseerde minimafolder 2025 is inmiddels gedrukt en 
wordt in de gemeente Krimpenerwaard breed verspreid en aangeboden 
aan onder meer scholen, huisartspraktijken, dorpshuizen, religieuze 
instellingen en overige maatschappelijke voorzieningen. 

Afgedaan. 03-03-2025: Momenteel worden de minima folders herdrukt, 
zodat zij de juiste actuele informatie van 2025 bevatten. Zodra de folders 
gereed zijn worden zij verspreid onder de gebruikelijke maatschappelijke 
instellingen, maar ook op scholen via de intern begeleiders 
brugfunctionarissen. Met communicatie wordt overlegd hoe we de 
minimaregelingen beter en effectiever onder de aandacht van de doelgroep 
kunnen brengen, ook in relatie tot de nieuwe communicatietool 'de 
Voorzieningenwijzer' (www.datgeldtvoormij.nl). Doelstelling is het bereik van 
de regelingen te vergroten. 

M24-081 19-nov-24 Inspreken telefoon gemeente Vraagt de burgemeester om ook het gemeentelijk telefoonbandje in te spreken en 
de bellers welkom te heten PK Beenakker

Afgedaan. Burgemeester is vanaf 22 januari op het telefoonbandje te horen.

M24-087 19-nov Feitenonderzoek Draagt het college op: - een onafhankelijke derde in te huren om een 
feitenenderzoek te doen naar het faillissement van de stichting Cultuurhuis 
Krimpen aan de Lek en de informatievoorziening aan de raad vanuit het college 
van B&W sinds 1 januari 2022 - de kosten van het onderzoek te dekken via de 1e 
Tussenrapportage 2025

Pannekoek BW 21-1

Afgedaan. Raad 11 maart 2025, 1.27 RIB Feitenonderzoek Cultuurhuis 
Krimpen a/d Lek
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M24-088 19-nov Aanpak opgevoerde fatbikes Roept het college op: onze boa’s samen met politie extra te laten gaan controleren 
op opgevoerde fatbikes zodat het probleem bij de bron wordt aangepakt. Niet 
alleen op straat maar ook bij fietsenstallingen bij onder meer sportvelden en 
scholen. 
Er bij het Politie Basisteam Krimpenerwaard er op aan te dringen dat wijkagenten 
op scholen extra voorlichting geven over de gevaren die opgevoerde fatbikes met 
zich meebrengen.
Bij het VNG er op aan te dringen dat de landelijke overheid verder maatregelen 
nemen om - deze problemen aan te pakken.

Beenakker

Afgedaan. Is ingebracht ijdens het overleg met de teamleiding politieteam 
Krimpenerwaard. Boa's hebben hier geen bevoegheid in.

M24-089 18-dec Participatie - Voorafgaand aan het formuleren van aanpassingen aan het huidige 
beleidsdocument een kennisbijeenkomst te organiseren voor de gehele 
gemeentelijke organisatie (college/raad).                                      - Tijdens deze 
bijeenkomst indien mogelijk interactieve werkvormen te gebruiken om via 
gedachtewisseling te komen tot consensus binnen de verschillende geledingen 
van de bestuurlijke en ambtelijke organisatie;                                                                  
- Voor deze bijeenkomst een onafhankelijke externe deskundige uit te nodigen om 
de kaders voor een succesvol participatiebeleid toe te lichten

LK
Van der 

Hek
5-mrt-25

Afgedaan. Bijeenkomst vindt plaats op 5 maart 2025, Beeldvorming 
algemeen

M24-090 17-12-2025 Participatie Bergambacht-Oost Verzoekt het college:                                                                       
 -  In samenspraak met de projectontwikkelaar de inwoners van Bergambacht en 
met name het comité bezorgde bewoners uit te nodigen om te participeren in de 
totstandkoming van het stedenbouwkundig ontwerp voor dit project;                                         
- de mogelijkheid tot participatie zo breed mogelijk met de inwoners te 
communiceren;                                                               
- bij de start van de participatie duidelijk aan te geven op welke punten wel en niet 
invloed van inwoners mogelijk is (welke trede van de participatieladder van 
toepassing is);                                                        
 - in het verslag van he tparticipatieporces te motiveren welke resultaten zijn 
opgehaald en wat daarmee is gedaan; 

LK Boere

23-5-2025: Afgedaan: Voor de verdere uitwerking van het 
stedenbouwkundig ontwerp wordt door de ontwikkelaar een nieuw 
participatieplan opgesteld, dat aan het college wordt voorgelegd. De raad 
wordt hier t.z.t. over geïnformeerd per RIB. Daarnaast heeft de wethouder 
een uitnodiging aan het comité bezorgde bewoners gestuurd om in gesprek 
te gaan over deze uitwerking voor Bergambacht-Oost en hoe zij hierbij 
betrokken willen worden. 

M24-091 17-12-2025 Aanpak zorgfraude verzoekt het college:
- Binnen de GR Jeugd en WMO de ervaringen en beste praktijken van onder meer 
gemeente Rotterdam (Actieplan Preventie en Aanpak zorgfraude) en RIEC voor 
de aanpak van zorgfraude mee te nemen in de herijking van het beleid ten aanzien 
van toezicht en handhaving in 2025;
- in kaart te brengen welke gevolgen de uitvoering van het plan binnen de GR 
Jeugd en WMO heeft op financiën en capaciteit, ook binnen de gemeente 
Krimpenerwaard en de raad hierover via de begroting van de GR Jeugd en WMO 
te informeren.

LK Bultman

M25-001 15-1-2025 Uitwerkingskosten in verhouding tot 
besparing

Verzoekt het college:
-Bij het onderzoeken van de bezuiningsvoorstellen voorrang te geven aan grotere 
ombuigingen met veel draagvlak.
-Voor voorstellen waarvan de ambtelijke inzet of uitvoeringskosten moeilijk te 
bepalen zijn, maar niet in verhouding lijken tot de te realiseren bezuiniging 
voorlopig terzijde te leggen.
-In de gemeenteraadsvergadering van 11 maart kort te rapporteren welke 
voorstellen voorlopig terzijde zijn gelegd.

VGBK
Van der 

Hek
Q2 2025

M25-002 15-jan Onderhoud Algerabrug 2026 verzoekt het college:
- om op zeer korte termijn met Gemeente, Rijkswaterstaat en de 
Ondernemersvereniging een dossieroverleg in te plannen om met de raad over de 
sluiting van de Algerabrug en de consequenties daarvan in gesprek te gaan.

SGP, VVD, 
CU, LK

Van der 
Hek

29-jan-25

Afgedaan. Dossieroverleg heeft op 29 januari 2025 plaatsgevonden.

M25-004 15-1-2025 Afsluiting Algerabrug in 2026 Roept het college op:   Het alternatieve plan bij RWS onder de aandacht te 
brengen zodat RWS het plan in de aanbesteding kan opnemen en zo verkorting 
van de stremming te realiseren. PK

Van der 
Hek

Q2 2025

M25-007 28-1-2025 Klokkenluidersregeling Verzoekt het college:                                                                       
- om een uitgebreide voorlichtingscampagne te starten om de Wet bescherming 
klokkenluiders en de Klokkenluidersregeling van de gemeente Krimpenerwaard 
onder de aandacht van de burgers te brengen;                                                                                            
 - De kosten hiervan te dekken uit het reguliere voorlichtingsbudget;

LK Beenakker zsm

M25-012 11-3-2025 Verkeersveiligheid Tentweg Stolwijk Roept het college op om in overleg met de omwonenden nog dit jaar 
verkeersmaatregelen te nemen die de verkeersveiligheid bevorderen; PK

Van der 
Hek

Q2/Q3 2025

M25-013 14-4-2025 Beperken afsluitingduur Algerabrug Verzoekt het college: •Zich actief in te zetten voor een aanzienlijke verkorting van 
de afsluitingsperiode door Rijkswaterstaat aan te sporen tot maatregelen die de 
doorlooptijd van de werkzaamheden beperken;
•Zich in te zetten voor een goed mobiliteitsplan gedurende alle fasen van de 
werkzaamheden en dat daarin nadrukkelijk ook de veiligheidsissues (hulpdiensten, 
evacuaties, etc.) worden meegenomen;
•De gemeenteraad proactief te informeren over de voortgang van deze 
inspanningen en de ontwikkelingen rondom de renovatie.

LK
Van der 

Hek
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M25-015 14-4-2025 Een kloppend hart voor Gouderak Verzoekt het college:
1.prioritering te geven aan de herontwikkeling van het centrum van Gouderak 
inclusief Dorpshuis, de Staringhlaan en Kareldoormanlaan;
2.net na het zomerreces een plan van aanpak met de raad te delen over de 
aanpak om te komen tot een vitaal en kloppend hart voor Gouderak, waarbij de 
woonvisie het uitgangspunt vormt, maar maatwerk mogelijk is om de 
herontwikkeling haalbaar te maken; 

VVD, LK, 
CU, CDA, 

VGBK, GL-
PvdA

Boere

M25-016 14-4-2025 Anders omgaan met suppletie-aanvragen roept het college op:                                                                                     1.    In de 
toekomst geen suppletie-aanvragen in te dienen voor kosten van private partijen 
welke anders door de markt gedragen zouden worden;      2.    Bij toekomstige 
explosievenonderzoeken uitsluitend op te treden als opdrachtgever als het belang 
aantoonbaar publiek is of als het aantoonbaar een particuliere vondst betreft;                                                
3.    De raad voor 31 juli 2025 te informeren over alle lopende afspraken waarbij de 
bommenregeling mogelijk (in)direct ten gunste komt van private partijen;

LK, VVD Boere

M25-017 14-4-2025 Meergeneratiehof bij herbestemming 
gemeentekantoren meenemen

Roept het college op:                                                                                                 
•om bij de herbestemming van de stadskantoren te onderzoeken of hier ook een 
vorm van een meergeneratiehof geraliseerd kan worden
•de raad hierover te informeren bij de eerstvolgende beeldvorming over de herbe-
stemming, maar uiterlijk voor 1 oktober 2025;

PK Boere

M25-019 14-4-2025 Houd mogelijkheid meergeneratiehof goed 
in beeld

Verzoekt het college:                                                                                   de 
gemeenteraad om bij ieder raadsvoorstel over een ‘go’ of ‘no go’ voor een nieuw 
woningbouwproject actief te informeren over de wijze waarop het idee van een 
meergeneratiehof is meegenomen in de planvorming en welke afspraken hierover 
met de projectontwikkelaar zijn gemaakt;

LK, GL-
PvdA

Boere
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